
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Styremøte 08.12.2011 kl. 18.30 – 20.30 

Tilstede:  
Piera Holm, Arild Måsø og  Synnøve Solbakk (Duttá). 

 
Forfall: Pål Gøran Guttorm og Anbjørg Varsi. 

Saksliste:  
Sak 19/11 Orienteringssaker  
Sak 20/11 Økonomisk status i laget 
Sak 21/11 Tilleggsstøtte til deltakelse i nasjonale ritt 2011 – Ole Henrik Somby og Áike 
Selfors 
  
Sak 19/11 Orienteringssaker 
Situasjonen i styret:  
Pål Gøran ønsker å trekke seg fra styret fordi han har flyttet og Anbjørg har gitt beskjed til 
lederen om at hun slutter.  
 
Til neste møte innkalles vara: 1. Vara; Berta Holm, 2. Vara; Ánne Márget Somby, 3. vara; 
Anne Bergitte Henriksen.  
 
Lederen overtar kassererfunksjonen med å betale regninger, og styret finner en løsning for 
avslutning av årets regnskap.  
 
Skiløype i Sirma:  
Det er kjørt skiløype i Sirma– fantastisk frivillig innsats og det meldes om gode forhold ☺ 
 
Info fra sykkelgruppe:  
Tanatråkket vil ikke være mulig å arrangere neste år pga veiarbeid. Sykkelgruppa er i dialog 
med Karasjok sykkelklubb for felles 3 dagers ritt i forbindelse med Karalaksrittet.  
 
Tre av syklistene (Ole Henrik Somby, Stein Joks og PT Ravna) i laget vil delta på 
OffroadFinnmark 300 km, og ellers planlegges deltakelse i en rekke ritt lokalt, nasjonalt og i 
Barentsregionen. 
  
Seminardeltakelse:  
Lederen vært på Innovasjon Norges seminar om arrangements- og festivalutvikling i nord 1.-
2. desember 2011 i Alta og hadde bl.a møte med Knut Erik Dybdal i Tour de Andørja/Arctic 
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race i Nord-Norge. Her ble det gjensidig informasjonsutveksling, og Dybdal inviterte Sirma 
IL til å hospitere ved neste års arrangement i Andørja.  
 
Sak 20/11 Økonomisk situasjon i laget 
Svar på div. søknader:  
NNM/BGP 2010 og ungdomssamlingen: Kr. 40.000 og kr 5.000 Sametinget, kr. 40.000 fra 
Barentssekretariatet.  
BGP/BCC 2011: Kr. 40.000 fra Barentssekretariatet. 
G-sport cup 2011: kr 16.000 fra Norges Cykleforbund og kr 3.000 fra FeFo.  
Kulturmidler fra Tana kommune 2011: Kr. 8.900.  
 
Oppfølging: Sykkelgruppa og sekretæren (Duttá) sender inn regnskap og rapport for årets arr. 
 

På konto:   
Brukskonto 31.10.11: kr 50.000. 
Lederen sjekker saldo på sparekontoen også.  
 
Fremdige innteksmuligheter ble diskuteret og fremmes som sak til årsmøtet.  
 
Sak 21/11 Tilleggsstøtte til deltakelse i nasjonale ritt i 2011 - Ole Henrik Somby 
og Áike Selfors  
Vedtak: 
Sirma IL gir kr. 5.000,- i tilleggsstøtte (stipend) til Ole Henrik Somby og til Áike Selfors for 
deltakelse i nasjonale sykkelritt i 2011. 
 
Sak 23/11 Aktiviteter vinteren 2011/2012 - Oppfølging av medlemsmøte 8. 
september 2011 
I medlemsmøtet deltok Tor Asla Varsi, Bertha Holm, Peira Holm, Monica Balto og Per Ove 
Måsø. Disse sakene ble drøftet:  

1. Hvordan aktiviteter skal vi ha utover høsten/vinteren. 
2. Kjøp av oppvarmingsdresser.  
3. Kjøp av orienteringskart.  
4. Inspirasjonshelg for Sirma Ils medlemmer i Sariselka. 
5. Oppdatere trimkassebøkene 2010. 
6. Kjøring av beitepusser.  

 
Vedtak: 

• Starter opp med spinning i januar 2012. 
• Kjører skiløype i bygda og til skihytta. 
• Inspirasjonshelg og årsmøte i Sariselka 3.-5. februar 2012.   
• Oppdatere trimkassebøkene 2010 og 2011.  
• Vurdere innkjøp av nye oppvarmingsdresser – gjerne i samarbeid med sykkelgruppa 

som også skal supplere/kjøpe ny sykkelbekledning.  
• Kjøring av beitepusser – må gjøres hver høst.  

 
Neste styremøte torsdag 19. januar kl. 18. I begynnelsen av januar annonseres (Finnmarken, 
nett, egen facebook-side?) årsmøtet med frist for å melde saker.  


